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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1996. március 7 -én megtartott
üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Cifka János, Farkas János, Juhász György, Kunsági László, Dr. Pápai Péter,
Turda Sándor képviselők,

Márki Ferenc jegyző
Dr. Vörös Géza rendőrkapitány

Tóth-Márton Antal rendőrőrs parancsnok
Végh Lajos és Tóth Gyula A-Z-ig BT vezetői

Igazoltán távol: Fábián Jánosné, és Vasvári Pál képviselők

Bejelentés nélkül távol: Zémann Géza képviselő

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:
1./ Rendőrkapitány beszámolója a közbiztonság helyzetéről.

Előadó: Dr. Vörös Géza rendőrkapitány

2./ Kábel TV kiépítésének helyzete
Előadó: Végh Lajos ügyvezető igazgató

3./ Bejelentések, javaslatok.

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

L Napirend tárgyalása

1./ Rendőrkapitány beszámolója a közbiztonság helyzetéről.

Az írásos anyag mellékelve.

Dr. Vörös Géza rendőrkapitány szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy a martonvásári r.örs
személyi állományát kisegítő számítógépes rendszer a tavalyi ígéretének megfelelően elkészült.
E rendszer lehetővé teszi, hogy rendőrt az ügyelet ellátása ne kössön le.
A polgárőrség éjszaka segitse a rendőrök munkáját, mert egyedül a rendőr nem intézkedhet.
Szeretnének együttműködési megállapodást kötni a polgárőrökkel. akik éjszaka együtt
lennének a járőrrel, segítve annak munkáját.
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Hozzászólások

Kunsági László kérdezi: - hogyan lenne a polgárőrség bevonva a rendőrség munkájába?
- milyen eszköz került beállításra a martonvásári őrsön, abeígért

eszköz, vagy más ?
- igaz e, hogy a rendőrségi autót a kapitányság berendelte a tó környéki

munkák ellátására, ezért a martonvásáriaknak nem volt autójuk ?

Turda Sándor- a beszámolót jónak tartja és egyben megköszöni a rendőrség segítőkész

együttműködését a polgárőri munkában. Megoldhatónak tartja a polgárőrség és a rendőrség

közötti éjszakai együttműködését.

Citka János - a polgárőrség nevében a tagság megkérdezése nélkül nem tudunk vállalkozni. A
tordasi polgárőrök szivesen dolgoznak a falujukért, de kijelentették, hogy nem kivánnak más
területre menni.
Kéri, hogy a kapitányság segítsen a szakmai tapasztalatok átadásában egy-egy intézkedés
végrehajtásának betanításában stb.

Dr. Vörös Géza válaszában elmondja, hogy a polgárőrség segítségét az őrs területére kérik,
nem csak a saját településükre. Egy alkalommal elrendelte a járőrkocsit, de az önkormányzatok
autója az őrsön maradt, tehát nem maradt autó nélkül az őrs. Az autóra azért volt szükség,
mert a kapitányság autóit szervizelni kellett és a közbiztonság fenntartása ezen rendelkezést
megkövetelte.
Az őrsre beszerelt technika nem az., amelyet az elmúlt évben a polgármesterek részére
bemutattak, de jó és alkalmas arra, amire rendeltetett.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 6 igenlő szavazattal) a
rendőrkapitányság beszámolóját jóváhagyólag tudomásul vette.

2./ Kábel TV kiépítésének helyzete

Végb Lajos a BT vezetője elmondta, hogy a hálózat kiépítése szinte teljes mértékben
befejeződött. Kívételt képez a Kölcsey utcában egy igény, Petőfi utcában két bekötés,
Szabadság úton egy bekötés hiányzik. A Vörösmarty utca bekötése már bonyolultabb, de
oszlop leállításával az is megoldható.
Problémát okozott a munkában, hogy a bekötési díjat 14 fó egyáltalán nem fizette be. A
kivitelezésben lévő csúszás oka elsősorban az ÉDAsz magatartása, amellyel a megigért
oszlopok felhasználását különböző indokka1leállitatta (Szabadság út eleje, Petőfi utca). Selejtes
oszlopait a társaság költségén kivánta kicseréltetni úgy, hogy a tulajdonjog is az övé maradt
volna. Mindenesetre az ÉDAsz a szerelési munkánkat már jegyzőkönyvilegátvette.
Az RTL 2 gyakori hibája a berendezés hibájából adódik, de a szerkezet jótállásos. A
beüzemelés során azért adódnak hibák is, amit türelemmel kellene viselni, amíg a rendszer el
nem készül.
A technikai helyiségben minden csütörtökön tartózkodik ügyelet, ezért a lakosság problémáít
ott is bejelentheti, de a megadott telefonszámokon jelentett probléma 24 órán belül megoldásra
kerül.
A hálózat műszaki átadásra a Frekvencia Felügyelet jogosult, ehhez másnak köze nincs.
A hideg tél visszavetette a társaságot az építkezésben, oszlopokat sem lehet leá1litani.
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Cifka János - vizsgálatokat végeztettünk a rendszeren, mert ehhez jogunk van. Arra jogosult
szakember végezte a vizsgálatokat, amelynek jegyzőkönyveit, egyenlőre név nélkül átnyújtja a
BT vezetőinek.

Az, hogy a kivitelezés ennyit csúszott azon már segíteni nem tudunk. Mindenesetre elvártuk
volna, hogy a BT korrekt tájékoztatást adjon a munkálatok állásáról. Az ÉDÁSZ csak egyik
jelentéktelen kis oka a csúszásnak. Ezt már a novemberi testületi ülésen is megbeszéltük,
amikor a BT vezetője telve volt ígéretekkel. Ezek közül szinte semmi sem valósult meg. Ezért
is kellett lépéseket tennünk a lakosság érdekében. Tudomásul kell venni a BT-nek, hogy az
önkormányzat képviseli e beruházásban a lakosságot és a képviseletünk nem "langyos", hanem
mint látni az utóbbi hónapokban (viták, veszekedések, levél, befizetések leállítása stb.), elég
kemény. Korrekt partneri kapcsolatot kérünk, mert az ígéretekbőlelég volt.
Kérdezi, hogy a rendszer a mai nappal úgy funkcionál e, mint ahogyan annak funkcionálni kell
?

Végh Lajos ügyvezető válaszában elmondja, hogy a rendszer úgy funkcionál ahogyan kell, bár
vannak még hibák. Az adás minőségében kifogások vannak, erősítőket hangolni kell, tehát
azért sem lehet még készre elfogadni a rendszert.
A lakossági befizetések leállítása érzékenyen érintette a BT-t.

Kunsági László - a BT ígéreteit egyáltalán nem teljesítette. A novemberi ülésen megígértek
teljesítése is felemásan sikerült. Vizs~ál~ ugyan a hiba okát, de az intézkedések nem a
megbeszéltek szerint történtek. Az EDASZ átadás-átvételi bejárása az első szakasza után
semmi nem történt, a decemberi átadási határidőt nem tartották, sőt december 20-án a testületi
ülésre hiába vártuk Végb urat, még telefonálni is elfelejtett.
Sok beruházásban vettünk már részt, de ilyen ígérgető és nem teljesítő kivitelezővelmég nem
találkoztunk. Csodálkoznak, hogy a befizetések leállításával próbáljuk kikényszeríteni a munka
befejezését?

Végh Lajos elmondja, hogy az ÉDÁSZ átadást nem tudták megismételni, mert olyan dolgokat
találtak ki, amelyet két hét alatt nem tudtak megoldani.

Márki Ferenc jegyző elmondja, hogy az ígérgetések betartására több izben is felhívta a BT
helyettes vezetőjének figyelmét. Úgy látta az zokon veszi, hogy állandóan csak a problémákról
beszélünk. Meg kellene érteni, hogy az önkormányzat célja a hálózat megépítése és a lakossági
panaszok megszüntetése.
Az önkormányzat levélben is jelzett a BT felé még januárban. Mind a mai napig válasz nem
érkezett. A műv.ház tetején okozott kár kijavítása késedelmet szenved, ami javítanak azt is a
ház tartalék anyagából teszik. Az okozott károk költségét nem mi viseljük ám !
A téli időjárás nem akadályozhatta a munkát, mert a kivitelezés Martonvásáron egész télen
folyt. Tordason is olyan hideg volt mint Martonvásáron. Oszlopok leállítására ilyen télben is
van lehetőség, mert télen temetnek is, de a MATÁV már egy hónapja állítja az új oszlopokat.
Ezek tehát csak kifogások.
Most már azért elhangozhatna az is, hogy a BT mikorra tervezi a teljes átadást.

Farkas János polgármester elmondja, hogy a lakossági rek1amációk rendezését nem a
hivatalnak kellene intézni. Be kell végre fejezni a hálózat építését és akkor az önkormányzat
által kezdeményezett és felfuggesztett lakossági fizetések újrainditásában segíteni fogunk.
Ehhez viszont olyan biztonságra van szükségünk, amely alapján megállapítható, hogy a hálózat
elkészült, a minőségét az érdekelt lakosok elfogadják. Ennyi idő után, ennyivel túl a befejezési
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határidőn semmiféle indok nem fogadható el. A leghatározottabban kéIjük az építkezés
befejezését.

Végh Lajos elmondja, hogy a lakosság sok pénzzel tartozik a BT-nek. A vállalkozás pénze
benne fekszik a beépített rendszerben.
Március 31-ig a lakosságtól jegyzőkönyvileg átvetetik a hálózati adást, felkérik őket a hátralék
kifizetésére. Egy példány jegyzőkönyvet a hivatal részére megküldenek.
A hálózat terve kész, azt április 30-ig kell leadni a Frekvenciafelügyeletnek, de tekintettel a
gyors befejezésre ezt is leadják március 31-ig. A Felügyelet által készített jegyzőkönyv a
tulajdonképpeni átadás-átvételi jegyzőkönyv. Ezzel kész a rendszer.

Márki Ferenc a tisztánlátáshoz hozzátartozik, hogy akkor tudunk a lakosság részére felhívást
kiadni a részletfizetések újbóli beindításáról, ha kellő bizonyítékunk van arra, hogy a kész
tervek a Felügyelet részére postázásra kerültek. Ezért tehát kérünk egy példány levelet,
tájékoztatás képpen, hogy az átadás-átvételi eljáráshoz a tervdokumentácói a
Frekvenciafelügyeletnek (pontos címmel ellátva) ellett küldve.

Tóth Gyula a BT helyettes vezetője elmondta, hogy a BT dolgozói két héten belüllejárnak
minden vevőhelyet és elkészítik a jegyzőkönyveket. Az átadás-átvételi eljárás javasolt
szabályait elfogadják. Kéri a lakosság tájékoztatását.

Farkas János polgármester megköszönte a BT részvételét, beszámolóját és a tett ígéreteket.
Kéri az ígéretek pontos és teljes betartását, akkor az önkormányzat is felkéri a lakosságot a
fizetési hátralék befizetésére és a kellő tájékoztatás is megadja részükre.

Bejelentés nem volt a polgármester az ülést befejezettnek nyilvánította
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